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FAU - Fernanda Nissen skole 
 

Referat      

 

Dato: 

20.09.22 

 

Tidspunkt for møtet: 

Kl. 17:30-19:30 

 

Referent:  

Jim Thorsen 

 

Møteleder: 

Frid Fjose Berg 

 

Neste møte: 

18.10.22 

Til stede fra ledelsen: Ingun (rektor), Lise (assisterende rektor), Bjørnar (AKS-leder) 

Til stede fra FAU:  

Benedicte Aas (1D ), Emilia Andersson-Bakken (2A ), Frid Fjose Berg (4A ), Frøy Nore 

Mossige (5C ), Geir Amdal (1B ), Gergana Haagensen (3C ), Helga Sjølli Grimstad (4B ), 

Håvard Nyseth (3A ), Ine Eriksen (4C ), Jim Thorsen (7C ), Kristin Lingaas (3C ), Linn 

Kleven (3B ), Margrethe Løseth (7A ), Maria Grimstad (6C ), Marianne Krogh (5B ), 

Marina Durovic-Andic (1A ), Marit Reime (2B ), Max Knutsen (2B ), Monica Tjernsmo 

(6B ), Silje Hestevik (1C ), Tonje Tangen (6A ), Tore Buli (5C ), Linda Bailey (2C). 

 

Ikke til stede: Anna Birgitta Samdal Ledang (6A), Ida Jønsson (7B), Nebil Zaman (2B), 

Steffen Skaar (5C) 
 

 Ansvar Evt. frist 

 

1. Velkommen 

- Frid ønsket alle velkommen 

2. Informasjon fra ledelsen (ved rektor) 

- Skolens strategiske planer og mål 

- Skolens satsningsområder: 

o Tilpasset opplæring 

o Grunnleggende ferdigheter i lesing, skriving og 

regning 

o Trygt læringsmiljø 

o Kompetanseheving hos personalet 

- Skolen opplever at det har vært en god start på 

skoleåret 

- Ledelsen svarte på spørsmål fra FAU-

representanter 

3. Informasjon fra AKS (ved Frid) 

- Alle representantene presenterte seg 

- Kort orientering om ulike temagrupper i FAU: 

o Trafikk 

o Ungdomsskole 

o Læringsmiljø 

o Arrangementer 

o 17. mai komitéen 

4. Valg av styret i FAU for skoleåret 2022/20223 

- Følgende personer ble valgt til styret: 

o Frid Fjose Berg 

o Jim Thorsen 

o Linda Bailey 

o Linn Kleven 

5. Trafikkvaktordning ved FNS 
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- Trafikkgruppa orienterte kort om trafikksituasjonen 

ved FNS og vurderinger knyttet til 

trafikkvaktordning. FAU diskuterte temaet og 

Trafikkgruppa vil ta med seg innspill i sitt videre 

arbeid.  

6. FAU sin økonomi 

- Frid orienterte om økonomien i FAU.  

- Det er bred enighet i FAU at salgspriser er så lave 

som mulig for alle arrangementer.  

- FAU vurderer innkjøp av utstyr til arrangementer 

7. Eventuelt 

- Ingen saker til eventuelt 

8. Arbeid i arbeidsgrupper 

- Alle FAU-representantene ble fordelt i ulike 

arbeidsgrupper. 

 

 

 

 

 

   

 


